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 پرسپولیس 
نباید حریف خود را 
دست کم می گرفت

 فدراسیون بوکس را  
محل انتقام جویی کرده اند

ایسنا: پیشکسوت و المپین سابق بوکس 
ایران گفت: متأسفانه همه تصمیمات اخیر 
در بوکس غرض ورزش است و آقایان دنبال 
انتقام هستند. مرتضی سپهوند درباره وضعیت 
فعلی بوکس ایران با توجه به تصمیمات اخیر، 
توضیح داد: متأسفانه باید بگویم که اتفاقات 
خوبی نیفتاد. نه اینکه کسی را قبول نداشته 
باشم، ولی اتفاقات اخیر بوکس خیر نیست و 
به نظرم تصمیمات اخبر مبارک نبود. با نهایت 
تاسف این تصمیم ها نشان داد همچنان یکسری 
افراد تصمیماتی می گیرند که دلسوزانه و برای 
بوکس نیست، بلکه به خاطر کینه های شخصی 
است. او ادامه داد: آقایانی که الان آمدند برای 
انتقام شمشیر بسته اند و در حقیقت نفرت 
پراکنی است. من با انتقام گرفتن کسب مشکل 
ندارم اما سال های سال وقتی ورزشکار بودم 
با این متد مدیریت آشنا بودم، به سود بوکس 
نیست. قهرمان سابق بوکس آسیا، با بیان اینکه 
ثوری بزرگ ترین خیانت را به بوکس ایران کرد، 
توضیح داد: انتقادها از ثوری درست است، اما 
نتیجه خیلی بهتری نسبت به زمان فعالیت 
آقایان گرفت. حالا این مدال جهانی به هر شکلی 
کسب شد، به دست آمد. مدالی بود که نفراتی 
مثل من، احسان روزبهانی، علی مظاهری، بابک 
مقیمی و... نگرفتیم، اما این ها گرفتند پس اتفاق 
بزرگی است. همه کسانی که الان در شورای 
فنی هستند بارها مصاحبه می کردند مدال را 
خریده اند. لطفا شما هم در این چند سال آینده 
مدال بخرید. همین مدالی که به آن تهمت زدید 

خریده اند، شما حتی نمی توانید بخرید. 

خارجازمستطیلسبز

باشگاه پرسپولیس قسط اول  
مطالبات رادوشویچ را پرداخت کرد 
باشگاه پرسپولیس قسط اول مطالبات 
بوژیدار رادوشویچ را به حساب این بازیکن 
پرداخت کرد. باشگاه پرسپولیس قسط اول از 
مطالبات 850 هزار یورویی بوژیدار رادوشویچ 
را به حساب این بازیکن پرداخت کرد تا اولین 
دغدغه سرخپوشان در این زمینه برطرف شود. 
با اعلام باشگاه پرسپولیس، مهلت اولین قسط 
رادوشوویچ دوشنبه هفته آینده بود، اما باشگاه 
پرسپولیس موفق شد با تلاش رضا درویش، روز 
پنجشنبه گذشته و پنج روز زودتر، قسط اول 
مطالبات او را پرداخت کند. باشگاه پرسپولیس 
طی توافق با رادشوویچ مطالبات 850 هزار 
یورویی این بازیکن را در چهار قسط طی 

یکسال پرداخت خواهد کرد.

خبـــــر

 انتقادات سرمربی، مدیرعامل و مالک باشگاه پس از حذف مقابل استقلال 

تراکتور علیه استقلال و کمیته داوران! 

سالپنجم
شماره1468

آرمان ملی:  دیدار تیم های تراکتور و استقلال در جام حذفی 
اگرچه با برتری آبی پوشان پایتخت به پایان رسید اما حاشیه های 

آن ادامه دارد. 
  اعتراض سرمربی

پاکو خمز پس از شکست 2 بر یک تیم فوتبال تراکتور مقابل 
استقلال در رقابت های جام حذفی فوتبال ایران در نشست 
خبری حضور پیدا کرد و اظهار داشت: ما یک بازی خیلی خوب 
مقابل یک رقیب قوی و بزرگ انجام دادیم که برای حذف ما از 
جام به کمک خارجی نیاز داشت. وی در پاسخ به این سوال که 
آیا منظورتان از کمک خارجی، داور است یا خیر تصریح کرد: 
شما هر طور که دوست دارید می توانید برداشت کنید! سرمربی 
تیم فوتبال تراکتور درمورد درگیری  اش با داور، گفت: من برای 
اعتراض به سمت داور نرفتم، بلکه به سمت بازیکنانم رفتم تا آنها 
را آرام کنم که اعتراضی نکنند. خمز درخصوص اعتراض برخی 
از بازیکنان از جمله هادی محمدی به داور مسابقه، عنوان کرد: 
اعتراض کردن راحت ترین کار است و ما می توانستیم این کار 
را انجام دهیم، اما این چیزی نبود که من می خواستم. ما بازی 
خوبی انجام دادیم و حق مان بود که صعود کنیم، اما این موضوع 
را از ما گرفتند. من به بازیکنانم افتخار می کنم. وی در مورد 
شرایط تیم داوری و پنالتی هایی که گرفته شد، تصریح کرد: 

به خاطر تمام آنها اعتراض می کردیم. 
  انتقاد مدیرعامل

هوشنگ نصیرزاده مدیرعامل تراکتور پس از حذف تراکتور 
توسط استقلال در مورد اعتراض بازیکنان تیم مهمان، اظهار 
داشت: اعتراض در ذات فوتبال است. من با افشاریان صحبت 
کردم. گفتم وقتی شما تیم داوری می چینید، نباید برای بازی 
تهران و تبریز داور تهرانی بگذارید.  وی افزود داور ذخیره از 
اصفهان آمده بود. بهتر است برای اینکه بی طرفی داور زیر 
سوال نرود، حتما از داور شهرستانی استفاده کنید. دو بازی با 
استقلال دو گل در جریان بازی زدیم. آنها دو گل با پنالتی زدند. 

در واقع تراکتور نسبت به قبل متفاوت است. بازی حذفی هم 
بازی شانس هاست. چیزی مشخص نیست. از بچه های خودمان 
تشکر می کنم. کمیته داوران دقت خودش را افزایش بدهد که 
ان شاا... در چیدمان مشکلی پیش نیاید.  مدیرعامل تراکتور 
در مورد اینکه اعتقاد دارد پنالتی ها درست نبوده، گفت: نه، 
درصحنه پنالتی اول احساس کردیم توپ را می زند و بعد در 
ادامه قائدی برخورد می کند. شکل زمین خوردنش شائبه برانگیز 
بود. درمورد پنالتی دوم؛ قائدی معمولا به محض کوچک ترین 
برخورد زمین می خورد. در مورد تکرارش هم ممکن است شما 
بگویید دروازه بان جلو آمده بود ولی واقعا داور می توانست این 

کار را نکند. 
  صحبت های مالک 

محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور که ۱20 دقیقه بازی 
را تماشا کرده و به شدت از نتیجه به دست آمده ناخرسند است، 
با اشاره به اتفاقات پیش آمده در دقایق آخر بازی به ورزش 3 
می گوید: »یک موقعی در ورزشگاه ها تماشاچی بود و اشتباه 
داوری را مدام به حضور تماشاچی و جو ورزشگاه ها نسبت 
می دادند؛ اما حالا که استادیوم ها خالی است، چرا این اشتباهات 
باید رخ بدهد؟ از نظر بنده که هر دو پنالتی این مسابقه مردود 
بود و من در این مورد هیچ شکی ندارم، اما حتی اگر بخواهم 
به نظر کارشناسان داوری احترام بگذارم، حداقل یک پنالتی 
استقلال در این بازی بی سبب بود. ضمن اینکه در طول مسابقه 
هم آقای ناظمی سوت های اشتباه زیادی زد و به نظر من این 
برد را کاملا به استقلال هدیه دادند. غیرممکن بود که ما امروز 
بازی را ببریم، چراکه در این صورت تیم استقلال و مدیریت و 
مربی و همه چیز به هم می ریخت.« او با گله از مسئولان کمیته 
داوران گفت: »آقای افشاریان که خودشان یک داور قدیمی 
هستند، با انتخاب این داور من را متعجب کردند. من قبلا در یک 
مطلب خواندم که آقای کوپال در هر بازی استقلال که داوری 
کرده، یک جنجال درست کرده و این بازی هم مستثنی نبود و 

این اتفاق افتاد و من پیش بینی می کردم که ناگهان یک اتفاق 
عجیب و غریب بیفتد . واقعا برایم عجیب است که در عرض پنج 
دقیقه، جای برنده و بازنده با دو سوت مساله دار و مشکوک عوض 
می شود. این مسابقه ای بود که باید با یک داور بی طرف برگزار 
می شد و نه یک داور تهرانی. مدیرعامل خودش کارشناس 
است و ید طولایی در این زمینه دارد و او هم پنالتی ها را تایید 
نکرد. خداداد افشاریان باید به من توضیح بدهد که چرا برای 
این مسابقه داور تهرانی گذاشتند و داور بازی بی طرف نبود. 
سؤال دیگر من این است که مگر این بازی کم حساس بود که 
ما از داوری استفاده کنیم که به هر حال با اطمینان صددرصد 
این مسابقه را سوت بزند؟ من مدام در ذهن خودم می گردم و 
نمی خواهم از کلمه بدی استفاده کنم؛ اما اراده آقای کوپال برای 
پنالتی گرفتن برای استقلال مشکوک بود و من فکر می کنم 
ایشان تمرکزش را گذاشته بود که این کار را حتما انجام بدهد.«

  شکایت از داور؟!
تیم فوتبال تراکتور در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی 
مقابل استقلال با نتیجه دو بر یک در پایان ۱20 دقیقه شکست 
خورد . قضاوت کوپال ناظمی و کمک هایش در این بازی جنجالی 
مورد انتقاد شدید تراکتوری ها قرار گرفت و بسیاری از بازیکنان و 
مربیان این تیم، عملکرد داور را عامل اصلی باخت خود دانستند. 
برهمین اساس قرار است باشگاه تراکتور به زودی از تیم داوری 

بازی شکایت کند. 
  بیانیه استقلال

باشگاه استقلال بابت صحبت های عوامل باشگاه تراکتور 
بیانیه صادر کرد. سایت باشگاه استقلال روز پنجشنبه نوشت:  
مصاف امروز تیم های استقلال و تراکتور در چارچوب مرحله یک 
شانزدهم نهایی جام حذفی فوتبال ایران، در نهایت با برتری 2 بر 
یک آبی های پایتخت به پایان رسید. پس از این دیدار، مدیرعامل 
باشگاه تراکتور )که در فدراسیون فوتبال هم مسئولیت دارد و این 
نکته سوال برانگیز است!(، سرمربی، اعضای کادر فنی و برخی از 
بازیکنان تراکتور دست به طرح ادعاهای نادرست و غیرمنطقی 
در خصوص داوری این دیدار زدند و مدعی شدند که اشتباهات 
داوری در نتیجه نهایی موثر بوده است، با این حال نظرات 
کارشناسان شناخته شده و مطرح داوری خلاف این ادعاها را 
نشان می دهد. از جمله می توان به اظهارات کارشناسانی مانند 
آقایان حیدر سلیمانی، رضا کرمانشاهی، نوید مظفری و ابراهیم 
میرزابیگی اشاره کرد که در صحبت های خود با صراحت اعلام 
کرده اند هر دو پنالتی تیم فوتبال استقلال درست بوده و پنالتی 
که گل شده بود هم تکرار شد.  ضمن اینکه درستی تصمیمات 
داور در عکس ها و تصاویر منتشر شده هم  به وضوح مشخص 
است. بهتر است مسئولان باشگاه تراکتور به جای فرافکنی و 
ربط دادن یک  مسابقه فوتبال به عوامل خارجی و ذهنیت های 
غیرحرفه ای و غیر واقعی و راه انداختن هیاهو، شکست را 
بپذیرند. خاطرنشان می شود که تیم فوتبال استقلال در طول 
فصل جاری صدمات زیادی را از اشتباهات داوری تجربه کرده و 
با شایستگی و بدون سود بردن از اشتباهات داوری در این مصاف 
پیروز شده و به حاشیه بردن مسابقه آن از سوی تیم بازنده، 

کاری حرفه ای نیست. 

مهدی کیانی، کاپیتان تراکتور بعد از باخت این تیم در جام 
حذفی مقابل استقلال با نتیجه 2 بر یک در ضربات پنالتی گفت: 
می دانستیم که بازی سختی است چون هفته قبل استقلال را 
برده بودیم و فکر می کردیم بازی پرحاشیه شود. به گزارش ایسنا، 
ما نمی خواهیم درباره داور حرف بزنیم اما دو پنالتی گرفتند که 
اصلا پنالتی نبودند. تیم ما خصوصی است و از جیب خود هزینه 
می کند و حالا چه کسی باید جواب هواداران ما را بدهد؟ باید 
یک داور انتخاب کنند که کاملا خوب باشد. می دانستند که این 

بازی مانند فینال جام حذفی است. ما با تمام وجود جنگیدیم و 
شرمنده هواداران شدیم.  هافبک باتجربه تراکتور درباره درگیری 
بازیکنان دو تیم در اواخر مسابقه گفت: داور نباید پنالتی دوم 
استقلال را تکرار می کرد. محمدرضا اخباری کاملا روی خط 
دروازه بود و توپ را گرفت. داور به اشتباه پنالتی گرفت اما چرا 
پنالتی را تکرار کرد؟ باید جواب هواداران را بدهید.  او درباره 
اینکه یک نفر از کادر انتظامی حاضر در ورزشگاه برخورد با هادی 
محمدی داشته و به او گفته که من سرهنگ هستم و باید بیرون 

بیایی گفت: بله! گفت سرهنگ هستم. همه برای ما قابل احترام 
هستند اما جناب سرهنگ در زمین چه می کنی؟ کیانی درباره 
اعتراض چشمی به اینکه هفته گذشته کل تیم تراکتور برای 
استقلال کری خوانده بودند گفت: به نظرم هفته قبل ما مستحق 
پیروزی بودیم و واقعا خوب بازی کردیم. درست است که در این 
بازی هم استقلال دو، سه موقعیت خوب داشت اما به نظرم ما 
فوتبال خوبی انجام دادیم. به نظرم جناب سرهنگ کار خود را 
کرد! او در واکنش به اینکه آیا به خداحافظی از فوتبال در تراکتور 
فکر می کند؟ گفت: هر چه دارم از پیراهن تراکتور است. افتخار 
می کنم که در این تیم موهایم ریخت و پیر شدم. من مانده ام که 
با پیراهن تراکتور از فوتبال خداحافظی کنم و تا جایی که بتوانم 

خدمت گذار تراکتور و مردم تبریز هستم. 

مهدی کیانی کاپیتان تراکتور: 

جناب سرهنگ کار خود را کرد!

   ستاره 
دیدار تیم های بارسلونا و بتیس در پایان 120 دقیقه 
با تساوی دو بر دو به پایان رسید. مارک آندره تراشتگن 
دروازه بان آلمانی بارسلونا ستاره ضیافت های پنالتی 

دومین نیمه نهایی سوپر جام فوتبال اسپانیا بود. 

      تمرین
 کریستیانو رونالدو از زمان پیوستنش به باشگاه النصر 
هنوز نتوانسته برای این تیم به میدان برود ولی تمرینات 
فوق ستاره فوتبال همچنان با قدرت پابرجاست. رونالدو 

در تمرینات النصر به زدن ضربات آزاد نیز پرداخت. 

           اخراج 
فلیکس که چند روز قبل با انتقالی قرضی از اتلتیکو 
مادرید به چلسی پیوست،  در دیدار مقابل فولام در 
ترکیب اصلی آبی های لندن قرار گرفت، اما حتی یک 

ساعت هم در زمین نماند و اخراج شد. 
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کوتاه
تسنیم: هافبک تیم فوتبال استقلال گفت که مدیران 
این باشگاه هنوز بخشی از مطالبات آبی ها را که باید تا پایان 
نیم فصل اول پرداخت می کردند، به حساب آنها واریز نکرده اند. 
مهدی مهدی پور درباره حاشیه هایی که در دیدار تیم های 
استقلال و تراکتور تبریز به وجود آمد، اظهار داشت: صحنه ها را 
دیدم و به نظرم تصمیم داور در تکرار اول پنالتی کاملًا درست 
بود. در تکرار دوم پنالتی، محمد محبی وارد محوطه جریمه 
نشده بود که داور تصمیم به تکرار پنالتی گرفت. خدا را شکر 
یامگا پنالتی ها را تبدیل به گل کرد و پیروز شدیم. وی در مورد 
دقت کم مهاجمان استقلال در مقابل دروازه تراکتور تصریح 
کرد: شرایط مان سخت شده بود و از فشار بازی اذیت می شدیم. 
فوتبالی که در این مسابقه ارائه کردیم، به ویژه در نیمه اول 
قابل ستایش بود و موقعیت های خیلی خوبی خلق کردیم. 
خودمان شرایط را سخت کردیم و می توانستیم کار خودمان 
را راحت تمام کنیم. با این حال به چیزی که شایستگی آن را 
داشتیم، رسیدیم. »حجت کریمی، عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال گفته بود بازیکنان اگر هزار تومان نگیرند، حاضر به 
تمرین نمی شوند.«، هافبک استقلال درباره این مساله گفت: 
چه بگویم؟ اگر دستمزد شما را تا مدتی پرداخت نکنند، سر کار 
نمی آیید. استقلال شرایط مشخصی دارد و پرداختی ها همیشه 
به هموقع نبوده است، اما بازیکنان همیشه غیرت می گذارند. 
زمان هایی بوده که پول آنها پرداخت نشده و تاکنون حدود 
30، 35 درصد قراردادها واریز شده است. مهدی پور با گلایه 
از وضعیت مالی استقلال تصریح کرد: با توجه به اینکه به 
نیم فصل رسیده ایم، باشگاه در پرداختی ها عقب است. با این 
حال بازیکنان ما با غیرتی که دارند، کارشان را انجام می دهند. 
مسائل مالی مهم است، اما نه اینکه مشکل خاصی ایجاد کند. 
وقتی صدای بازیکنان درمی آید، یعنی کارد به استخوان رسیده 
و این اتفاق ممکن است در هر شغلی رخ بدهد. همه تا جایی 
با بی پولی کنار می آیند، اما وقتی در امور اولیه زندگی دچار 

مشکل می شوند، صدای شان درمی آید. 

بیــنالمــلل
ژوزه مورینیو کوپا ایتالیا را بدترین جام اروپا نامید. به گزارش 
ایتالیا، در جریان مرحله یک هشتم نهایی مسابقات جام حذفی 
ایتالیا دو تیم آ اس رم و جنوا به مصاف هم رفتند که در پایان، 
این بازی با نتیجه یک بر صفر به سود رم به پایان رسید.  پائولو 
دیبالا در دقیقه ۶۴ تنها گل بازی را به ثمر رساند. شاگردان 
مورینیو با پیروزی در این دیدار به یک چهارم نهایی رسیدند 
و حالا باید با برنده دیدار ناپولی و کرمونزه دیدار کنند. ژوزه 
مورینیو با تمجید از عملکرد پائولو دیبالا در حالی که بازیکن 
آرژانتینی در نیمه دوم وارد زمین شد و گل برتری بازی را زد، 
پیروزی تیمش مقابل جنوا در کوپا ایتالیا را جشن گرفت. 

مورینیو به اسپورت مدیا ست گفت: اول از 
همه، باید بگویم که دوست دارم کوپا ایتالیا 
را ببرم. یک بار وقتی در اینتر بودم با برتری 
مقابل رم آن را بردم و الان دوست دارم با 
رم آن را ببرم. من فکر می کنم کوپا ایتالیا 

بدترین جام اروپاست چون از تیم های 
کوچک تر محافظت نمی کنند. به عنوان 
مثال در مورد تورینو صحبت می کنم 
که در زمین میلان قهرمان ایتالیا پیروز 
می شود، سپس آنها باید بازی بعدی 
خود در این رقابت ها را دوباره خارج 
از خانه انجام دهند، من ساختار کوپا 
ایتالیا را درک نمی کنم. تورینو مقابل 
قهرمان ایتالیا پیروز شد. زیبایی کوپا 
ایتالیا کجاست؟ بازی کردن در زمین 
یک تیم در سری B یا سری C خوب 

است. چون مردم آن را قبول دارند. 

دیدگـــــاه
بی برنامگی استقلال مقابل تراکتور 

سعیدمراغهچیان
کارشناس فوتبال  

تیم استقلال با پیروزی مقابل تراکتور به دور یک هشتم 
نهایی جام حذفی، صعود کرد.  استقلال همانند بازی گذشته 
عملکرد چندان جذابی را برای بیننده به خصوص هواداران به 
جا نگذاشت، اما  تراکتور بازی بسیار روان و خوبی به نمایش 
می گذارد و از سبک بازی آنها لذت بردم، آنها به هیچ عنوان به 
اینکه در خانه حریف بازی می کنند توجهی نداشتند و به خوبی 
سوار بر بازی بودند.  آبی پوشان متأسفانه نقشه  و برنامه ای برای 
این بازی نداشتند. امیدوارم ساپینتو اگر نمی تواند تیم را با 
تاکتیک جلو ببرد؛ حداقل روی شوت های از راه دور با بازیکنان 
تمرین کند، زیرا این بهترین راه است تا هم موقعیت به وجود 
بیاوریم و هم اینکه بتوانیم به گل برسیم. یزدانی حقیقت را 
گفت، ما اگر با قلدری و زور پنالتی نمی توانستیم پیروز شویم؛ 
به هیچ عنوان قدرت برتری مقابل شاگردان »خمز« را نداشتیم. 
تراکتور با کادرفنی جدید به یک بلوغ ویژه رسیده است و قطعا 
در ادامه لیگ حرف های زیادی برای گفتن خواهند داشت. 
ساپینتو حالا اگر قرار است بماند پس باید روی نقل و انتقالات 
تفکر بیشتری بگذارد. نقل و انتقالات ابتدای فصل با نظر مربی 
نبود و این باعث شد که ساپینتو بدون نفرات مدنظر کار کند، 
حالا وقت آن است تا با انتخاب های فکر شده و دقیق بازیکنانی 
را به خدمت بگیرد که به نفع تیم باشند.  نیم فصل بعدی فقط 
به یک شرط زیبا می شود و غیر از آن هیجانی در فوتبال ایران 
تجربه نخواهد شد. حضور تماشاگران تنها دلیل جذابیت یک 
بازی است. وقتی 22 نفر بازیکن دنبال یک توپ باشند؛ در 
زمینی که صدای تماشاچیان نمی آید به هیچ عنوان ارزش 
ندارد. استقلال و سپاهان همواره بازی های جذابی داشته اند و 
نتیجه آن از حساسیت بالایی برخوردار بوده است.  استقلال با 
توجه به اینکه در اصفهان باید به مصاف سپاهان برود کار بسیار 
سختی در پیش خواهد داشت. 2 تیم در بالای جدول نیازمند 
پیروزی هستند و برای هر دو تیم این بازی ۶ امتیازی خواهد 
بود. امیدوارم هر نتیجه ای به دست آمد به نفع استقلال باشد 
و اینکه هواداران در ورزشگاه حضور داشته باشند تا از بازی 

لذت ببریم. 

 سپهر حیدری: 

واقعا لوکادیا چطور توانست جدا شود؟
سپهر حیدری پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید 
گل محمدی با قهرمان کردن این تیم در نیم فصل کار بزرگی 

کرده است. 
  شرایط پرسپولیس 

سپهر حیدری در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط پرسپولیس 
در نیم فصل گذشته لیگ برتر فوتبال ایران اظهار کرد: در این 
فصل پرسپولیس با جذب بازیکنان جدید سعی کرد تیم خود 
را نسبت به فصل گذشته تقویت کند که این اتفاق بسیار خوبی 
بود. بازیکنانی که به پرسپولیس آمدند همه از نفرات خوبی 
محسوب می شوند که در یک تیم وزنه هستند. خیلی از این 
بازیکنان به میل خودشان به پرسپولیس آمدند و به نوعی 
پرسپولیسی  بودن خود را نشان دادند. علیرضا بیرانوند و مرتضی 
پورعلی گنجی از این نفرات بودند و بعد از آنها نفرات دیگر هم 

اضافه شدند. 

  نقل و انتقالات 
وی افزود: موضوع نگران کننده در نقل وانتقالات جذب نشدن 
یک مهاجم بود که این موضوع باعث نگرانی هواداران شده بود، 
اما در میانه فصل لوکادیا آمد که به نظرم بسیار دیر به تیم ملحق 
شد. لوکادیا با وجود اینکه کیفیت بسیار بالایی داشت اما دچار 
اضافه وزن بود و این موضوع هم کار را سخت کرده بود. لوکادیا 
از شرایط آرمانی فاصله داشت و حتی روی یکی دو گل اگر 
دروازه بان آماده ای برابرش قرار می گرفت توپ ها به گل تبدیل 
نمی شد. در هر صورت لوکادیا بازیکنی تاثیرگذار بود که در اوج 
حساسیت تیم را رها کرد و رفت. بازیکن نباید طوری قرارداد 
ببندد که به راحتی تیم را رها کند و برود. یعنی نباید هیچ بندی 
در قراردادش باشد که او به واسطه آن بند مجبور به ماندن باشد؟ 
او با یک بهانه رفت و دست آقای گل محمدی را خالی گذاشت. 

پرسپولیس الان احتیاج به دو مهاجم شش دانگ دارد. 

  شرایط دیاباته 
وی درباره شرایط دیاباته هم گفت: دیاباته با مصدومیت 
روبه رو شده و اینگونه اگر پیش برود آقای گل محمدی کارش 
سخت خواهد بود. با این حال یحیی گل محمدی بدون مهاجم 
پرسپولیس را قهرمان نیم فصل کرد که این کار هر مربی ای نیست 
و او کار بزرگی کرده است. در این بین سایر بازیکنان هم جور نبود 
مهاجم را کشیدند و کمک کردند که نبود مهاجم جبران شود. کار 

بازیکنان پرسپولیس از این نظر بسیار با ارزش بود. 
  جدا شدن مهاجم هلندی 

حیدری همچنین گفت: در جام رمضان هم اینگونه نیست 
که یک بازیکن بیاید و همین طور بی دلیل تیم را رها کند و برود. 
هنوز برایم عجیب است که لوکادیا چطور توانست برود؟ لوکادیا 
خیلی دیر جذب شد که باعث اعتراض هواداران شده بود، اما 
خیلی راحت اراده کرد و رفت. قرارداد یک فوتبالیست نباید 
اینگونه باشد که یک فوتبالیست به راحتی جدا شود و برود. 
بزرگ ترین بازیکنان دنیا هم به قرارداد خود پایبند هستند. 
رونالدو در منچستر اذیت می شد اما مجبور بود تا پایان فصل 
بماند. در قرارداد لوکادیا حتما بندی وجود داشته که او توانسته 

بر اساس ان بند فسخ کند و برود. 

فوتبال  تیم  پیشکسوت  عربشاهی  ضیا 
پرسپولیس می گوید درست است ون پارس در 
لیگ آزادگان حضور دارد اما این دلیل نمی شود 

تا آنها را تیم کوچکی بدانیم. 
  درباره پیروزی پرسپولیس در مرحله 
یک شانزدهم مسابقات جام حذفی مقابل 

ون پارس چه نظری دارید؟
همان طور که پیش از بازی هم عنوان کرده 
بودم پرسپولیس به هیچ عنوان نباید حریف 
خود را دست کم می گرفت، زیرا از نظر من 
کیفیت بازیکنان خیلی به هم نزدیک است و 
فاصله چندانی بین نفرات دو تیم وجود ندارند.  
همواره تیم های کوچک وقتی مقابل تیم های 
بزرگ صف آرایی می کنند بمبی از روحیه و 
انگیزه هستند تا خودشان را نشان دهند. درست 
است ون پارس در لیگ آزادگان حضور دارد اما 
این دلیل نمی شود تا آنها را تیم کوچکی بدانیم و 
دیدیم که ۱20 دقیقه جانانه مقابل پرسپولیس 
جنگیدند و بازی را به ضربات پنالتی کشاندند. 

تیم ون پارس اصفهان به خوبی    
پرسپولیس را آنالیز کرده بود! 

بازی خوب و درگیرانه ای را از هر دو تیم شاهد 
بودیم. بازیکنان ون پارس شایستگی زیادی 
مقابل تیم بزرگ پرسپولیس از خودشان نشان 
دادند و به نحو احسن بازی کردند. این نشان 
می دهد، مجتبی توتونی سرمربی آنها به خوبی 
پرسپولیس را آنالیز کرده بود. تیم ون پارس با 
لایه های دفاعی زیادی که چیده بود، تنها راهکار 
آنها استفاده از ضد حملات بود، همین امر باعث 
شد تا خیلی زود از فاز دفاعی به فاز حمله بروند 

و مقابل دروازه پرسپولیس دردسرساز شوند. 
  حضور علیرضا بیرانوند نقطه عطف 

پرسپولیس بود!
 ون پارس مقابل تیم گرانقیمت پرسپولیس 
در جریان بازی شکست نخورد و جدا از آن 
هم ضد فوتبال بازی نکرد. به نظرم از زمان 
ورود بیرانوند به درون دروازه، پرسپولیس 
سر و شکل بهتری به خود گرفت و با مهار 2 
پنالتی بازیکنان حریف هم نشان داد، بی دلیل 
نیست به او لقب بیرو را داده اند. تیم های بزرگی 
همچون پرسپولیس نباید فکر کنند؛ چون 
حریف نام کوچکی دارد پس می توانند راحت تر 
از سد آن تیم عبور کنند، در حالی که باید 
رقابت های جام حذفی را جدی بگیرند. به خاطر 
این شگفتی هاست که رشته ورزشی فوتبال 
زیباتر از سایر رشته های دیگر است و بیش ترین 

تماشاگر و بیننده را دارد. 
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